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– Hogyan értékelné a szezont?
– Természetesen nagyon csa-

lódott vagyok. A szezon előtt úgy 
nézett ki, hogy végre sikerült egy 
olyan csapatot összehoznunk, 
amely nem a bennmaradásért, ha-
nem a felsőházért küzdhet, a végén 
mégis egy nem várt, negatív pozí-
cióban térhettünk pihenőre. Per-
sze még az indulás előtt felhívtam 
a fi gyelmet arra, hogy helyén kell 
kezelnünk a dolgokat, és türelmes-
nek kell lennünk, mert fi atal együt-
tesünk képes szélsőségekre. Sajnos 
aggályaim begazolódtak.

– Minek tulajdonítható a gyenge 
szereplés, egy nagyszerű szezon-
nyitó meccs után?

– A bajnokaspiráns Kiskunmaj sa 
legyőzése valóban szebb jövőt sej-
tetett, viszont már a második mér-
kőzésen kiderült, hogy a keretünk 
csak akkor mondható ütőképesnek, 
ha a minden játékosunk hadra fog-
ható, s amint egy láncszem hiány-
zik, a mérkőzés teljes egészében 
már nem működik a gépezet. A Bé-
késcsaba elleni rangadón szabály-
szerűen kivégzett Vozár Zsolt hiá-
nyát a csapat a november végi visz-
szatéréséig megszenvedte, hiszen 
mind magasságban, mind fi zikum-
ban védelmünk oszlopát voltunk 
kénytelenek nélkülözni. Az idei 
szarvasi tornán is mindenki láthat-
ta, mekkora védőmunkát végez és 
mit jelent, ha ott van a falban. A 
másik problémával már sajnos ta-
lálkoztunk az elmúlt év tavaszán, 
hiszen Pardi Lacinak ismét sike-
rült ugyanarra a lábára megsérül-
ni, így nem csak egy eredményes 
lövőt vesztetünk, hanem egy újabb 
magas, fi zikumban is erős játékost. 
Ettől kezdve behatárolhatóvá vált a 
támadó, illetve védőjátékunk. Ha 
nem sikerült gyors lerohanásokból 
gólt elérnünk, akkor bizony nehéz 
helyzetbe kerültünk. Felállt fal el-
len az alacsonyabb embereinket 
könnyedén feltartóztatták, átlövés-
ből szinte alig találtunk kapuba, 
s mivel az ellenfeleknek nem volt 
igazán kire kilépni, a beállóinknak 
sem volt igazán lehetőségük. Véde-
kezésben szintén nem volt sok va-
riációnk: a viszonylag alacsony fa-
lon könnyedén gázoltak át az ellen-
felek átlövői. Kénytelenek voltunk 
szinte a mérkőzés teljes időtarta-
mában nyitottan védekezni, amibe 
legtöbbször bele is fáradtunk.

– Kinek a teljesítményével volt 
elégedett vagy éppen elégedetlen?

– Ebben a helyzetben nem túl 
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Még nem kell temetni a csapatot
Mérlegen a szarvasi férfi  kézilabdázók

 Nem sikerült túl fényesre az őszi 
idény a szarvasi férfi  kézilabdá-
zók számára, akik a közelmúlt 
leggyengébb idényét tudhatják 
maguk mögött, s ennek hatásá-
ra az utolsó pozícióból várhat-
ják a pontvadászat második fel-
vonását. A történésekről Tusjak 
Jánost kérdeztük, aki mint egye-
sületi vezető és edző válaszolt a 
kérdéseinkre. 

szerencsés bárkit is kiemelni, bár-
melyik irányba. Azt azért meg kell 
jegyezni, hogy Marton Bogát ka-
pus kiváló teljesítményt nyújtott, 
mind ezt úgy, hogy mindössze heti 
egy edzésre tudott eljönni. Tudom 
sokan hibáztattak miatta, hogy a 
Makó ellen lecseréltem a második 
játékrész elején, de higgyék el ne-
kem, az első félidő mindig nagyon 
sokat kivesz belőle és ott is szük-
sége volt pihenőre. Mellette Sárosi 
Gergőt emelném ki, aki általában 
megbízható teljesítményt nyúj-
tott, ha egészségesen lépett pályá-
ra. Több nevet nem is említenék, 
hiszen mindenki tisztába van vele 
milyen teljesítményt nyújtott. Egy 
viszont biztos: ma már nem elég 
az, hogy valaki gólt lő, mellette vé-
dekezni is kell, az is legalább olyan 
fontos eleme a játéknak. Ma már 
nem nagyon lehet egy, maximum 
két főnél többet cserélni, hiszen a 
válasz gyorsan érkezhet.

– Tavasszal lát-e esélyt a felzár-
kózásra?

– Semmit nem szabad feladni. A 
táblázat második fele tavasszal ide 
látogat, így ezeket a mérkőzéseket 
kötelezően hozni kell. Mivel több 
hazai meccsünk lesz, mint ősszel, 
így minden esély meg van a felzár-
kózásra. Szóval azért még ne te-
messen bennünket senki. 

– Az év eleji szarvasi tornán jól 
szerepelt a csapat, ami talán még 
plusz lendületet is adhat…

– Nagyon örülünk, hogy sikerült 
megnyernünk a tornát, bár be kell 
vallanom, hogy nehezen beszéltek 
rá a szervezők. Féltettem a játéko-
sokat egy esetleges sérüléstől, hi-
szen egyhónapos pihenő után, fel-
készületlenül, edzés nélkül, rögtön 
mérkőzéseket kellett játszanunk. A 
tornagyőzelem valóban erőt adhat 
a folytatásra, de itt is bebizonyoso-

dott, hogy az ősszel sérült játéko-
saink most is meghatározó embe-
rek voltak. A sikeres rendezvény-
re visszatérve, mi is várjuk a nyári 
folytatást, amely szervezésében is 
szeretnénk segíteni.

– Várhatók-e változások a keret-
ben?  

– Egyelőre csak távozókról tu-
dok beszámolni. Bartus Peti ta-
nulmányai végéhez közeledve, 
a szakmai gyakorlata miatt már 
haza költözött Szolnokra, így ké-
zenfekvővé vált, hogy tavasszal a 
Rákóczifalván próbáljon jobb telje-
sítményt nyújtani annál, mint amit 
ősszel nálunk tett. A korábbi évek-
ben sikeresen játszó Koncseg At-
tila szintén hazatér Nagyszénásra 
nevelő egyesületéhez, hiszen mun-
kája révén sem edzéslátogatásra 
sem mérkőzésre nincs igazán lehe-
tősége. Nagy kérdés még felépült 
átlövőnk, Pardi szerepvállalása, 
akinek ha nem sikerül heteken be-
lül külföldi ajánlatot kapnia, akkor 
biztosan marad nálunk. A szintén 
sérüléséből visszatért Vozár Zsolt 
viszont mindenképpen erősítés, 
különösen védekezésben. 

– Mikor kezdődik a felkészülés a 
folytatásra?

– A komplett kerettel január 22-
én találkozunk legközelebb, viszont 
a fi atalabb játékosokkal már koráb-
ban megkezdjük a felkészülést.

– Mi a helyzet az utánpótlással, 
hiszen itt is történtek változások az 
ősz folyamán?

– Nagy örömmel vettük Fonád 
Zoltán testnevelő szerepvállalá-
sát az általános iskolás korosztály 
képzésében. Decembertől az ő irá-
nyítása alá tartoznak a kisiskolása-
ink, akik egyre növekvő létszám-
mal látogatják a foglalkozásokat. 
Problémánk most az ifjúsági kor-
osztállyal van. Felnövőben lévő 

srácaink nem igazából veszik ko-
molyan a munkát, pedig néhányu-
kat még az őszi felnőtt bajnokikra 
is beneveztem, jelezvén hogy szá-
mítanánk rájuk a jövőben. Mivel az 
egyéb egyesületi munka segítése is 
égeti a kezüket, így akinek nincs 
ehhez kedve, attól kénytelenek le-
szünk megválni.  

– Mennyire biztosított az anyagi 
háttér a folytatáshoz?

– Nem vagyunk könnyű helyzet-
ben. A hazai mérkőzéseink rende-
zési költségével nem volt gondunk, 
viszont néhány számlát csak kés-
ve tudtunk rendezni. A tavasz sem 
lesz egyszerűbb, mivel a pályáza-
ti lehetőségek fogynak, ráadásul 
néhány helyen olyan bonyolult el-
számolási rendszert állítottak fel, 
hogy a minimális támogatási ösz-
szeg miatt meggondolandó, érde-
mes-e egyáltalán benyújtani. A tá-
mogatóink köréből sajnos néhány 
nagy cég kiesett, amit nem igazán 
sikerült pótolni, de reméljük, hogy 
tavaszra változik a helyzet. Viszont 
az, hogy az adható támogatások 
nagy része általában egy sportág 
javára dől el, kicsit bosszant. Pedig 
visszapillantva szarvasi tornára, 
ismét bebizonyosodott, hogy a mi 
sportágunknak is van létjogosult-
sága Szarvason, mind férfi , mind 
női vonalon. Így hát nem lehetünk 
elég hálásak azoknak a szponzora-
inknak, illetve magánszemélyek-
nek, akiknek a segítő munkája, 
támogatása nélkül egyesületünk 
nem működhetne.
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